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 ΕΛΛΗΝΙΚΗ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                    
ΔΗΜΟΣ ΛΕΒΑΔΕΩΝ                                                                                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΗ ΔΙΑΥΓΕΙΑ   

                                                                                                                          ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ:  17127    
                                                                                                                             Λιβαδειά  5  /9/2024 
                                                                                       
  

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από το πρακτικό της αριθμ.2024-26ης   ΤΑΚΤΙΚΗΣ    Συνεδρίασης – 
 του Δημοτικού Συμβουλίου Λεβαδέων 

 
Αριθμός απόφασης 164 

  
ΘΕΜΑ : Γνωμοδότηση  επί της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του έργου   με 
τίτλο : «Κατασκευή και λειτουργία Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας 
(ΑΣΠΗΕ), συνολικής εγκατεστημένης ισχύος 27MW και συνολικής αποδιδόμενης ισχύος 
26,4MW, στη θέση «ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ» και των συνοδών του έργων στις Δ.Ε. Κυριακίου, 
Λεβαδέων και Κορώνειας Δήμου Λεβαδέων Π.Ε. Βοιωτίας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, της 
εταιρείας «C.N.I. ΑΙΟΛΙΚΟ ΠΑΡΚΟ ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ Α.Ε.».   (Η 318/2024 Απόφαση της Δημοτικής 
Επιτροπής) 
 

Στη Λιβαδειά σήμερα την  4η Σεπτεμβρίου  2024, ημέρα  Τετάρτη   και ώρα  18:30      , συνήλθε δια 
ζώσης  σε  τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου,   μετά  από  την  16764/30-8-2024       
έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Δημοτικού Συμβούλου κας.Χέβα Αθανασίας (Νάνσυ),     η οποία  
επιδόθηκε    σε κάθε Σύμβουλο και στον κ. Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 74  του 
Ν.4555/2019  << Μεταρρύθμιση του θεσμικού πλαισίου της Τοπικής Αυτοδιοίκησης - Εμβάθυνση της 
Δημοκρατίας - Ενίσχυση της Συμμετοχής – Βελτίωση της οικονομικής και αναπτυξιακής λειτουργίας των 
Ο.Τ.Α. [Πρόγραμμα «ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ Ι»] - >>  (αντικατάσταση του άρθρου  67 του Ν.3852/2010)  και του 
άρθρου 6 του Ν. 5056/ 2023 «Αναμόρφωση του συστήματος διακυβέρνησης ΟΤΑ α΄και β¨βαθμού, 
…..και λοιπές διατάξεις του Υπουργείου Εσωτερικών». 

Η  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου   κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και διαπιστώθηκε   ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο 25  συμβούλων ήταν παρόντες  οι παρακάτω αναφερόμενοι 
21 δημοτικοί σύμβουλοι  : 

   
                   ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                ΑΠΟΝΤΕΣ   
 

1.  ΑΓΝΙΑΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ( ΝΟΤΗΣ )   1 ΚΑΦΡΙΤΣΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   

2.  ΓΚΩΝΙΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   2 ΠΟΛΥΤΑΡΧΟΥ ΛΟΥΚΑΣ   

3.  ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ    3 ΔΗΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ   

4.  ΚΑΛΛΙΑΝΤΑΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   4 ΚΑΛΟΓΡΗΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  

5.  ΚΑΤΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ      
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6.  ΛΙΑΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ       

7.  ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ      

8.  ΠΛΙΑΚΟΣΤΑΜΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ   (απών από 1ο έως και 5ο ΘΗΔ)   

9.  ΤΖΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   Οι  οποίοι δεν παραβρέθηκαν  
 

10.  ΤΖΟΥΒΑΡΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ     αν και κλήθηκαν  νόμιμα 

11.  ΤΟΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ     

12.  ΤΟΥΜΑΡΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ          

13.  ΧΕΒΑ ΑΘΑΝΑΣΙΑ ( ΝΑΝΣΥ)     

14.  ΤΑΓΚΑΛΕΓΚΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ     

15.  ΜΕΡΤΖΑΝΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ (απών από 1ο έως και 5ο ΘΗΔ)   

16.  ΜΗΤΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ   (απών από 1ο έως και 5ο ΘΗΔ)   

17.  ΜΙΧΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ    

18.  ΣΑΓΙΑΝΝΗΣ ΜΙΧΑΗΛ (απών από 3έως και 5ο ΘΗΔ)   

19.  ΓΕΡΟΝΙΚΟΛΟΥ ΛΑΜΠΡΙΝΗ       

20.  ΑΡΚΟΥΜΑΝΗΣ ΠΕΤΡΟΣ     

21.  ΚΟΤΡΟΓΙΑΝΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   (απών από 1ο έως και 5ο ΘΗΔ) 
 
 

  

  
 Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε ο  προσκληθείς  δήμαρχος  κ. Δημήτριος Καραμάνης . 
 

   Στην συνεδρίαση δεν παρέστησαν  οι  Πρόεδροι των Δημοτικών  Κοινοτήτων ,    αν και κλήθηκαν 

νόμιμα με την αριθμ. πρωτ. 16764/30-8-2024       πρόσκληση της Προέδρου. 

  Η  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου  εισηγούμενη το  5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης   ,έθεσε 

υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου ,  την υπ αριθμ.  318/2024  απόφαση της  Δημοτικής 

Επιτροπής   του Δήμου, σύμφωνα    με την οποία  εισηγείται ομόφωνα   ΑΡΝΗΤΙΚΑ   στο Δημοτικό 

Συμβούλιο επί της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του έργου με τίτλο: «Κατασκευή 

και λειτουργία Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ), συνολικής 

εγκατεστημένης ισχύος 27MW και συνολικής αποδιδόμενης ισχύος 26,4MW, στη θέση «ΜΕΓΑΛΗ 

ΛΟΥΤΣΑ» και των συνοδών του έργων στις Δ.Ε. Κυριακίου, Λεβαδέων και Κορώνειας Δήμου 
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Λεβαδέων Π.Ε. Βοιωτίας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, της εταιρείας «C.N.I. ΑΙΟΛΙΚΟ ΠΑΡΚΟ 

ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ Α.Ε.», η οποία διαβιβάσθηκε αρμοδίως από την Δ/νση Περιβάλλοντος, 

Καθαριότητας & Πρασίνου με το υπ΄αριθμ.πρωτ  16937/3-9-2024  παρακάτω έγγραφό της. 

Σας ενημερώνουμε ότι η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 

«Κατασκευή και λειτουργία Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ), 

συνολικής εγκατεστημένης ισχύος 27MW και συνολικής αποδιδόμενης ισχύος 26,4MW, στη θέση 

«ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ» και των συνοδών του έργων στις Δ.Ε. Κυριακίου, Λεβαδέων και Κορώνειας 

Δήμου Λεβαδέων Π.Ε. Βοιωτίας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, της εταιρείας «C.N.I. ΑΙΟΛΙΚΟ 

ΠΑΡΚΟ ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ Α.Ε.»» αναρτήθηκε σε ηλεκτρονική μορφή στο Ηλεκτρονικό 

Περιβαλλοντικό Μητρώο (ΗΠΜ) του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας (ΥΠΕΝ) και στην 

ιστοσελίδα https://eprm.ypen.gr/ 

Η εντολή προς δημοσίευση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 

του θέματος κοινοποιήθηκε στον Δ. Λεβαδέων με το υπ’ αριθμ. πρωτ. 156925/11.07.2024 της 

Επιτροπής Περιβάλλοντος & Ανάπτυξης Στερεάς Ελλάδας.  

Η δημόσια διαβούλευση για την υποβολή απόψεων επί του θέματος θα διεξάγεται μέχρι τις 

11.08.2024, (η συνεδρίαση της Επιτροπής Περιβάλλοντος Στερεάς Ελλάδας θα πραγματοποιηθεί 

αρχές Σεπτεμβρίου). 

Διοικητικά το έργο  υπάγεται στις κοινότητες Λιβαδειάς («Ζερίκι»), Κυριακίου, Αγ. Τριάδας 

και Αγ. Άννας. 

Σκοπός της μελέτης είναι η περιβαλλοντική αδειοδότηση του εν λόγω έργου. 

 Σύμφωνα με τις παραγράφους 1α και 2στ του άρθρου 83 του Ν. 3852/2010 εμπίπτει στις 

αρμοδιότητες των τοπικών συμβουλίων η έκφραση γνωμών και η διατύπωση απόψεων. 

 Επίσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν.3852/2010, όπως αυτό 

αντικαταστάθηκε από το άρθρο 77 του Ν. 4555/2018, καθώς και με τις διατάξεις του άρθρου 74Α 

παρ. 1 του Ν.5056/2023 η Δημοτική Επιτροπή ως αποφασιστικό και εισηγητικό όργανο άσκησης των 

σχετικών με την προστασία του περιβάλλοντος αρμοδιοτήτων του Δήμου, εισηγείται  στο Δημοτικό 

Συμβούλιο τη λήψη αποφάσεων για θέματα προστασίας του περιβάλλοντος. 

 Σας επισυνάπτουμε την περιληπτική έκθεση επί της Μ.Π.Ε. της Υπηρεσίας, τις αποφάσεις 

των κοινοτήτων Λιβαδειάς, Κυριακίου, Αγ. Τριάδας και Αγ. Άννας και την απόφαση της Δημοτικής 

Επιτροπής του Δ. Λεβαδέων. 

 
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε και ανέγνωσε την παρακάτω επιστολή η Γραμματέας του Συλλόγου 
«ΕΛΙΚΩΝΙΩΝ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ» κα Πούλου : Ως μέλη του Συλλόγου Ελικωνίων, που αγωνιζόμαστε με 
συνέπεια και αφοσίωση από το 2012 κατά της εγκατάστασης αιολικών σταθμών στον Ελικώνα, 
εκφράζουμε την αμετάκλητη αντίθεσή μας στην προτεινόμενη εγκατάσταση αιολικού σταθμού στη 
θέση «Μεγάλη Λούτσα».  

 

Από το 2012, όταν ως ένας μικρός αλλά αποφασισμένος Σύλλογος προσφύγαμε στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας (ΣτΕ), μέχρι σήμερα, έχουμε δώσει δύο σκληρές μάχες και τις έχουμε κερδίσει. Η πρώτη 
μας προσφυγή το 2012, αν και φαινόταν αρχικά ένας άνισος αγώνας, απέδειξε ότι το δίκιο είναι με 
το μέρος εκείνων που αγωνίζονται για την προστασία του φυσικού περιβάλλοντος και της 
πολιτιστικής τους κληρονομιάς.  

 

https://eprm.ypen.gr/


164/2024  Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Λεβαδέων 

4 

 

Παρά το γεγονός ότι ήμασταν ένας μικρός Σύλλογος, χωρίς μεγάλες οικονομικές δυνατότητες, 
κερδίσαμε την υπόθεση και αποτρέψαμε την εγκατάσταση ανεμογεννητριών στον Ελικώνα. Δεν 
σταματήσαμε εκεί. Όταν οι επενδυτές επανήλθαν με νέα σχέδια, προσφύγαμε ξανά στο ΣτΕ, αυτή τη 
φορά σε συνεργασία με τον Δήμο Λεβαδέων, το προηγούμενο ΔΣ το οποίο και ευχαριστούμε πολύ 
και καταφέραμε να κερδίσουμε και πάλι. Το Ανώτατο Διοικητικό Δικαστήριο ακύρωσε για δεύτερη 
φορά την Απόφαση Εγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων (ΑΕΠΟ) για το αιολικό πάρκο, 
επιβεβαιώνοντας ότι η καταστροφή του Ελικώνα δεν μπορεί και δεν πρέπει να επιτραπεί.  

 

Παρά τις δύο αυτές αποφάσεις, η πρώτη το 2016 με αριθμό 696 και η δεύτερη τώρα το 2024 με 
αριθμό 194, οι επενδυτές επιμένουν να επανέρχονται, προτείνοντας δήθεν "τροποποιημένα" σχέδια 
που όμως δεν διαφοροποιούνται ουσιαστικά από τα προηγούμενα, απορριφθέντα από το ΣτΕ. Η 
επιμονή τους αποτελεί προσβολή όχι μόνο για εμάς που αγωνιζόμαστε, αλλά και για την ίδια την 
έννοια της δικαιοσύνης.  

 

Ζητάμε από όλους εσάς να σταθείτε και πάλι στο ύψος των περιστάσεων αποδεικνύοντας 
εμπράκτως την ευαισθητοποίηση σας στα θέματα περιβάλλοντος γνωμοδοτώντας αρνητικά και 
αποφασίζοντας ομόφωνα : ο Δήμος Λεβαδέων να ασκήσει κάθε νόμιμο μέσο, αν απαιτηθεί για την 
προστασία του Ελικώνα αλλά και της ευρύτερης περιοχής του Δήμου Λεβαδέων, από τις 
ανεξέλεγκτες εγκαταστάσεις αιολικών πάρκων βάση της απόφασης ΔΣ με αριθμό πρωτοκόλλου 
14199 στις 30/7/2021. Οι αρμόδιες αρχές πρέπει να σεβαστούν τις αποφάσεις του ΣτΕ και να 
σταματήσουν οριστικά κάθε προσπάθεια εγκατάστασης νέων αιολικών σταθμών στον Ελικώνα.  

 

Για τρίτη φορά φωνάζουμε "όχι"! Σταματήστε τη συνεχιζόμενη καταστροφή του Ελικώνα!  

 

Ο αγώνας μας δεν αφορά μόνο το βουνό, αλλά την υπεράσπιση του φυσικού και πολιτιστικού μας 
κληροδοτήματος.  

 

Ο Ελικώνας δεν θα υποκύψει στα συμφέροντα, όσο εμείς είμαστε ΕΔΩ!  

 

Στη συνέχεια η Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να τοποθετηθούν σχετικά.  
 
    Λαμβάνοντας το λόγο ο επικεφαλής της παράταξης «ΣΥΜΦΩΝΙΑ ΠΡΟΟΠΤΙΚΗΣ» δημοτικός 
σύμβουλος κ. Ταγκαλέγκας Ιωάννης είπε καταρχήν νομίζω ότι υπάρχει δεδικασμένο ,άλλωστε 
νομίζω ότι αυτό ήτανε και το σκεπτικό του συμβουλίου της επικρατείας όπου το αντίστοιχο τμήμα   
απέρριψε την προηγούμενη επένδυση. Εδώ θέλω να δώσω και μία εξήγηση γιατί ψηφίσαμε λευκό 
στην Δημοτική Επιτροπή  και είδα ότι  συζητήθηκε από τον πρόεδρο της Δαύλειας είπα και εξήγησα 
καταρχήν   ότι είμαι ο δήμαρχος που πήγαμε στο συμβούλιο της επικρατείας άρα δεν θα ήτανε 
ορθολογικό σήμερα να ψηφίζω υπέρ των επενδύσεων αυτών . Είπα και ξεκαθάρισα όμως ότι 
περίμενα να δω και τους φορείς όπως τους είδαμε και τότε   κάναμε για συλλαλητήρια δηλαδή 
είχαμε πιάσει πιο ισχυρά μέτρα   γιατί   δε ζούμε εμείς στον Ελικώνα αλλά    αυτοί οι άνθρωποι και 
μπορεί να θέλανε   αυτή την επένδυση . Αρα αυτός ήταν ο λόγος που ψηφίσαμε λευκό στη δημοτική 
επιτροπή . Ψηφίζουμε κατά της  συγκεκριμένης μελέτης και  καλή τύχη και σε αυτό τον αγώνα . 
 
Στη συνέχεια πήρε το λόγο  η επικεφαλής   της δημοτικής παράταξης «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» κα 
Γερονικολού  Λαμπρινή   η οποία είπε ότι σε κάθε περίπτωση   η επαναφορά αυτού του 
συγκεκριμένου έργου η επιμονή  αποδεικνύει ένα πράγμα   ότι είμαστε σε ένα πόλεμο ο οποίος δεν 
τελειώνει και δεν μπορεί να τελειώσει επειδή έχει βγει μια δικαστική απόφαση από το ΣΤΕ και γιατί 
το λέω αυτό επειδή ειπώθηκε πριν.Ναι  δεδικασμένο υπάρχει για τα ζητήματα τα οποία κρίνει το 
ΣΤΕ κάθε φορά,  που σημαίνει ότι εάν εμείς κάνουμε μία αίτηση ακυρώσεως  με 5 λόγους και το ΣΤΕ 
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κρίνει  μία απόφαση για τον πρώτο λόγο παρέλκει  η εξέταση των άλλων τεσσάρων αυτό σημαίνει 
ότι κάθε φορά το δεδικασμένο για αυτό το πρώτο λόγο μπορεί να διορθωθεί από την εταιρεία και 
άρα θα πρέπει κάθε φορά να είμαστε προετοιμασμένοι να κάνουμε την επόμενη αίτηση 
ακυρώσεως για την εξέταση του επόμενου λόγου που αν δείτε από τις αποφάσεις αυτές  που 
βγαίνουν  δεν χρειάστηκε επειδή εξετάστηκε ένας λόγος που έγινε δεκτός άρα αυτό  από μόνο του 
σημαίνει ότι το σύστημα είναι έτσι εδραιωμένο ώστε συνεχώς να υποβάλλονται μελέτες  για 
τέτοιου είδους επενδύσεις  και ο βασικός λόγος  στον  οποίο πατάνε περισσότερο και αυτό που 
πρέπει να προσέχουμε εμείς είναι η κούραση που φέρνει όλη αυτή η κατάσταση .  Εμείς από  την 
πλευρά μας πρέπει να στηρίξουμε δυναμικά τους κατοίκους των περιοχών   για να μπορούν να είναι 
δυναμικοί να διεκδικούν και να μην αφήνουν να γίνονται τέτοια έργα που δεν είναι στο γενικότερο 
συμφέρον . Επιπλέον  πιστεύουν ότι οικονομικά κάποια στιγμή δεν θα μπορούμε να 
ανταπεξέλθουμε σε αυτό το κόστος .Εμείς λοιπόν πρέπει να είμαστε απέναντι σε αυτό να 
αποδείξουμε ότι έχουμε και τη δυνατότητα αν θέλετε και το ηθικό πλεονέκτημα με το μέρος μας να 
το κάνουμε πάντα πράξη οπότε όχι φυσικά στο θέμα φυσικά να  κατά της γνωμοδότησης εννοείται 
και βεβαίως αν χρειαστεί να κάνουμε επόμενες ενέργειες η δική μας παράταξη είναι υπέρ αυτού   
 

Κλείνοντας ο κ. Δήμαρχος τόνισε ότι το Δημοτικό Συμβούλιο και τα μέλη του  ακολουθούμε το 

δρόμο και χαίρομαι που   είμαστε συνεπείς σε  αυτό, ότι σεβόμαστε τις αποφάσεις των τοπικών 

συμβουλίων  των Κοινοτήτων οι οποίες είναι ομόφωνα αρνητικές.  Είναι δεδομένο, ότι, η γραμμή 

μας είναι κοινή, ότι, θα προσπαθήσουμε με κάθε τρόπο  να αποτρέψουμε αυτές τις εγκαταστάσεις  .    

Τέλος δήλωσε ότι ο Δήμος θα ασκήσει κάθε νόμιμο μέσο, αν και εφόσον δοθεί αδειοδότηση της 

μονάδος 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά διαλογική συζήτηση και  αφού  έλαβε υπόψη του:  

  τις διατάξεις των άρθρων 72&  74 του Ν. 4555/2018 (αντικατάσταση του άρθρου 65, 67 του Ν. 

3852/2010) ,  

 Τις διατάξεις των υπ΄αριθμ 375/2022 (ΑΔΑ: Ψ42Π46ΜΤΛ6-4ΙΓ) και 98/2024 (9ΝΚ846ΜΤΛ6-
Π6Λ)  εγκυκλίων του ΥΠ.ΕΣ.  με τίτλο «Λειτουργία Δημοτικού Συμβουλίου» 

 τις διατάξεις του άρθρου 5 του Ν. 5056/2023 (τροποποίηση του άρθρου 67 του ν. 
3852/2010 καθώς και  των άρθρων 28 & 30  του ιδίου Νόμου 

 το με αριθμ. Πρωτ 16937/3-9-2024 έγγραφο της Δ/νσης Περιβάλλοντος, Καθαριότητας και 
Πρασίνου του Δήμου  

 Την από 15-7-2024 Περιληπτική Εκθεση επί της Μ.Π.Ε  

 -Την 54/2024 Απόφαση Δημοτικής Κοινότητας Λιβαδειάς 

 - Την 30/2024 Απόφαση Δημοτικής Κοινότητας Κυριακίου 

 - Την 10/2024 Απόφαση Δημοτικής Κοινότητας Αγίας Τριάδας 

 - Την 14/2024 Απόφαση Δημοτικής Κοινότητας Αγίας Αννας 

 Την υπ΄αριθμ 318/2024 Απόφαση της Δημοτικής  Επιτροπής    

 Την  ψήφο όλων των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου , όπως αυτή διατυπώθηκε και 

δηλώθηκε δια ζώσης στην συνεδρίαση 

    Την μεταξύ των μελών του συζήτηση σύμφωνα με τα πρακτικά. 
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                                                          ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

1) Γνωμοδοτεί AΡNHTIKA   επί της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του έργου 
με τίτλο: «Κατασκευή και λειτουργία Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας 
(ΑΣΠΗΕ), συνολικής εγκατεστημένης ισχύος 27MW και συνολικής αποδιδόμενης ισχύος 
26,4MW, στη θέση «ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ» και των συνοδών του έργων στις Δ.Ε. Κυριακίου, 
Λεβαδέων και Κορώνειας Δήμου Λεβαδέων Π.Ε. Βοιωτίας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
της εταιρείας «C.N.I. ΑΙΟΛΙΚΟ ΠΑΡΚΟ ΜΕΓΑΛΗ ΛΟΥΤΣΑ Α.Ε.» 

2) Ο Δήμος να ασκήσει κάθε νόμιμο μέσο, αν και εφόσον δοθεί αδειοδότηση της μονάδος. 

 
Η απόφαση πήρε τον αριθμό  164 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 
 
 
 ΧΕΒΑ ΑΘΑΝΑΣΙΑ ( ΝΑΝΣΥ)   

 

 

      ΤΑ ΜΕΛΗ  

 

1.  ΑΓΝΙΑΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ( ΝΟΤΗΣ )            ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ                                                 

2.  ΓΚΩΝΙΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ       Λιβαδειά αυθημερόν 

3.  ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ      Ο Δήμαρχος Λεβαδέων 

4.  ΚΑΛΛΙΑΝΤΑΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ    

5.  ΚΑΤΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ     

6.  ΛΙΑΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ     ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ Κ. ΚΑΡΑΜΑΝΗΣ 

7.  ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ     

8.  ΤΖΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

9.  ΤΖΟΥΒΑΡΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ     

10.  ΤΟΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ     

11.  ΤΟΥΜΑΡΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ         

12.  ΧΕΒΑ ΑΘΑΝΑΣΙΑ ( ΝΑΝΣΥ)     

13.  ΤΑΓΚΑΛΕΓΚΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ     

14.  ΜΙΧΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ    

15.  ΓΕΡΟΝΙΚΟΛΟΥ ΛΑΜΠΡΙΝΗ       

16.  ΑΡΚΟΥΜΑΝΗΣ ΠΕΤΡΟΣ     
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